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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Dostál se s jihočeským hejtmanem nedohodl
o převodu točny
Ministr kultury Pavel Dostál (ČSSD)
nepozastavil zamýšlený převod divadla s otáčivým hledištěm v
Českém Krumlově na pražské Národní divadlo, jak ve středu uvedl
jihočeský hejtman Jan Zahradník (ODS). "Na jednání představitelů
kraje s ministrem kultury nedošlo k žádné závazné dohodě o
případném převedení otáčivého hlediště do správy Jihočeského
kraje," sdělila dnes ČTK Dostálova mluvčí Kateřina Besserová.
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Hejtman pouze ministerstvu nabídl řešení, které by spočívalo v
závazném usnesení jihočeského krajského zastupitelstva
zaručujícím, že v případě převedení točny na kraj budou
respektovány požadavky památkové péče, vysvětlila mluvčí. Kraj by
se také musel zavázat, že dodrží mezinárodní dohodu, kterou je ČR
vázána a jež vylučuje existenci točny v krumlovském parku.
Ministr k této nabídce podle Besserové pouze sdělil, že ji bere
na vědomí a je ochoten o celé záležitosti v tom případě jednat.
Dostál Zahradníka počátkem září informoval o svém rozhodnutí
převést točnu na Národní divadlo s tím, že již řediteli Národního
divadla uložil zpracovat záměr výstavby nového zahradního divadla
s otáčivým hledištěm, pokud možno v Českém Krumlově v blízkosti
zámecké zahrady. V dopise ministr také uvedl, že Národní divadlo
zajistí i demolici točny, která dosud sídlí v zámecké zahradě.
Požádal také kraj, aby na zvolené řešení finančně přispěl.
Podle původního stanoviska ministerstva kultury může točna
existovat jen do konce tohoto roku, kdy končí platnost stavebního
povolení. Dostál však v květnu na zasedání vlády v Českých
Budějovicích slíbil, že bude usilovat o zachování točny v zámecké
zahradě další tři až čtyři roky.
Ministerstvo kultury i památkáři se domnívají, že provoz
točny ohrožuje zápis Českého Krumlova v seznamu světového
kulturního a přírodního dědictví UNESCO. Točna v době zápisu
Krumlova do seznamu UNESCO počátkem 90. let totiž nebyla uvedena
v podkladové dokumentaci.
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